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Zapisnik

sa sjednice Vijeia roditelja, odrianog 26,rujna 2017.godine u 17.30 sati

Na sjednicije nazodno 22 od 28 roditelja.

Ravnatelj Skole je upoznao roditelje sa sljedeiim dnevnim redom:

1. Poslovnik o radu Skolskih vijeia
2, lzbor predsjednika i zamjenika predsjednika Vijeia roditelja

3, lzvjeSie ravnatelja o uspjehu udenika na kraju 2}t6.l2ot7, Skolske godine

4, GodiSnjiplan iprogram rada Skole iSkolskikurikulum za Skolsku 20t7,120t8. godinu

5. Ostalo

Ad 1) Ravnatelj Skole upoznao je roditelje s Poslovnikom o radu Skols;kih vijeia.

Ad 2) Roditelji su predloZili dva kandidata za predsjednika, odnosno zamjenika predsjednika Vijeia
roditelja, gospodina Nikolu Begiia i gospodu Julijanu Filipovii, Prijedlozi su prihvaieni te su roditelji
javnim glasovanjem odludilida gospodin Nikola Begii bude izabran za predsjednika, a gospoda

Julijana Filipovii za zamjenicu predsjednika Vijeia roditelja,

Ad 3) Ravnatelj Skole detaljno je izvijestio rodltelje o realizaciji GodiHnjeg plana i programa Skole za

ikolsku godinu 20t6,120t7. Roditelji su upoznati o uvjetima rada u 5koli, nabavljenoj opremi
(radunala, pametne plode.".), obnovljenim prostorima(lidenje udionica, bruSenje i lakiranje parketa,
uredenje sanitarnih prostorija u sportskoj dvorani, izmjena vrata na udionicama,.,) idr, Nadalje je
ravnateljupoznao prisutne s organizacijom rada (zaposlenici, razredniodjeli, broj udenika,,,),
ostvarenjem aktivnosti iz podrudja kulturne ijavne djelatnosti, zdravstveno-socijalne i ekoloSke
za5tite udenika i djelatnika, sa aktivnostima iz Skolskog preventivnog programa, ostvarenim strudnim
usavriavanjem djelatnika, radom strudnih vijeia,,. Roditelji su detaljno upoznati s reallzacijom
nastavnog plana i programa pa tako i realizacijom dopunske i dodatne nastave, izvannastavnih
aktivnosti te izvanudionidke nastave.
Majka Monika Zovak uputila je pitanje ravnatelju zalto se djeca cijepe u prostoru 5kole, a ne u Donru
zdravlja. Navodi da ona kao roditelj ima obvezu i pravo biti uz svoje rnaloljr:tno dijete pri cijepljenjur te
da u Skoli nema uvjeta za kvalitetno medicinsko reagiranje u sludaju komplikacija tj, reakcije na
cjepivo. Ravnatelj je obeiao kontaktiratiZavod za javno zdravstvo i ispitatisve na tu temu te prvonr
prilikom izvijestiti roditelje,



Acl4) Ravnateljje izloZio roditeljima Godi5njiplan iprogram rada Skoleiza Skolsku godinu 2077,/2018"

Rc,diteljisu detaljno upoznaiisa svim aktivnostima koje su planirane za predstojeiu Skolsku godinu,

oc.l redovne nastave, dodatne, dopunske, planova i programa rada ravnatelja, strudnih suradnika ali i

ostalih zaposlenika. Nadalje, roditelji su upoznati s planom nabave opreme, planom uredivanje

Skolskog prostora, prostora Skolske sportske dvorane iostalim aktivnostima koje su planirane za ovu

Skolsku godinu.

Ggspoda Tatjana Le$ii molila je da se prenese razrednicinta kojivode djecu na izlete i ekskurzije da

ne preporuduju roditeljima da djeci protiv mudnine daju, generalno lijek Dramina jer to moie biti

vrlo opasno, vei se prije upotrebe moraju posavjetovatis lijednikom ili uzeti ne5to na biljnoj baziSto

ne moie izazvati neieljene reakcije kod djece.

Acl 5) Pedagoginja je izvijes;tila roditelje o aktivnostima planiranim Skolskim kurikulumom.
predstavljene su sve aktivnosti koje se provode u Skoli za djecu, roditelje, uditelje, a nisu redovna

nastava, Predstavljenjetako plan rada izborne nastave, dodatne i dopunske nastave, izvannastavne

aktivnosti, izvanudionidka nastave, projekti u Skoli, plan i program zdravstvenog i gradanskog odgoja,

Skolskipreventivniprogram, plan socijalne podrSke udenicima, plan za strudno usavriavanje uditelja

u likoli, izvanSkolske aktivnosti u koje su djeca ukljudena, plan obiljeZavanja vainijih datuma kroz

Skolsku godinu i dr.
predstavljen je i Kurikulum Glazbenog odjela Osnovne Skole lvana Kozarca Zupanja.

Ad 6) Pod todkom ostalo roditelji su imali nekoliko pitanja:

- Jesu li rijeleni vlasnidki odnosi za zemljiSte na kojem je izgradbna Skolska zgrada, Ravnatelj

potvrdno odgovara,,,Postoji RjeSenje Suda i sada to treba joi rijeiiti u Gruntovnici."

- Kada podinje grijanje u Skoli? odgovor je da je grijanje podelo ovih dana.- Prituibe '"0"'io:.';ji:"iiil:i.TffiJi:,i'JT[n ur"niil', i njihovim 'iol.u,,,', 
te

intenzivno radi, suraduje i sa CZSS ali naialost nije jednostavno i realno za odekivatida se

brzo i lako dode do rjelenja.

Sjednica Vijeia roditelja zavrSila je u 19.45 sati.
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